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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
17/02/2022 19:30h,   TEAMS 

 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Dirk Cocquyt, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre (présidente FVWB ai), Denis Van Bever, 

Frédérick Vandenbemden 
o Commissies / commissions: Arturo Di Giacomo1 (NSC-CNA), Leo Bergmans2 (LIGD), Frank Desmet2 (MNC) 
o Verontschuldigd / excusé : Daniel Van Daele (procuration à Denis Van Bever),  

 

Commissies / commissions 
  

 
1. LIGD ( Leo Bergmans) 
 
1.1.  Op de RvB van 21/10/2021 (punt 3.3.4.) verzocht 

Leo om duiding in verband met de dubbele 
affiliatie.   
Jean Paul verwijst naar de website Volley 
Vlaanderen waar alle info transparant terug te 
vinden is. Volley Vlaanderen schafte de dubbele 
affiliatie af, met uitzondering voor de ‘bijzondere 
talenten’ van de topsportschool : voor deze 
geselecteerde speelsters is dit een verderzetting 
van hun opleiding waarbij ze de kans krijgen om 
in Liga te kunnen spelen. In de voorbije 
competitie kwam daarvoor niemand in 
aanmerking.   
De topsportschool verspreidde onlangs een lijst 
met laatstejaars studenten (weldra afgestudeerd) 
die in aanmerking komen om bij clubs 
aangesloten te worden.  Leo merkt echter op dat 
er wel drie topsportleerlingen – geen laatstejaars 
– bij dezelfde club spelen.  
Er wordt afgesproken dat Koen meer duiding zal 
geven op een volgende vergadering van LIGD. 
Jean Paul legt de nodige contacten. 

1.2. De LIGD wenst te weten welke U19 speelsters 
opgevraagd zullen worden voor deelname aan 
het EK in Montenegro begin april 2022.   
De ruime selectie zal pas na de krokusvakantie 
vast liggen, en Topvolley zal eerst de meisjes in 
kwestie zelf individueel contacteren. De huidige 
longlist bevat 18 namen, de shortlist zal er 12 
bevatten, en dan is het nog niet zeker dat die 12 
effectief zullen deelnemen omdat kwetsuren of 
andere wijzigingen steeds mogelijk blijven. Jean 
Paul raadt Leo aan om contact te nemen met 
Koen. 
Leo vraagt aan Topsport om ook de clubs van de 
weerhouden speelsters aan te schrijven en in te 
lichten. 

 
1.   LIGD  (Leo Bergmans)  
 
 1.1.  Lors de la réunion du Conseil d'Administration 

du 21/10/2021 (point 3.3.4.), Leo demandait une 
clarification concernant la double affiliation.   
Jean Paul indique qu’au site web Volley 
Vlaanderen toutes les informations peuvent être 
trouvées de manière transparente. Volley 
Vlaanderen a supprimé la double affiliation, à 
l'exception des "talents exceptionnels" de l'école 
TSV : pour ces joueurs sélectionnés, il s'agit 
d'une continuation de leur formation offrant 
l’opportunité de jouer en Ligue. Pourtant, lors de 
la compétition précédente personne ne s'est 
qualifié pour cela.   
L’école TSV a récemment distribué une liste des 
étudiants de dernière année (bientôt diplômés) 
qui peuvent être affiliés par des clubs.  Leo 
remarque cependant que trois étudiants sportifs 
de haut niveau - et non des étudiants de dernière 
année - jouent déjà dans un même club.  
Il est convenu que Koen fournira davantage de 
précisions lors d'une prochaine réunion de la 
LIGD. Jean Paul prend les contacts nécessaires. 

1.2. La LIGD veut savoir quels joueurs U19 seront 
invités à participer au championnat d'Europe au 
Monténégro début avril 2022.   
La liste de sélection ne sera déterminée qu'après 
les vacances de printemps, et Topvolley prendra 
d'abord contact individuellement avec les filles en 
question. La liste actuelle contient 18 noms, la 
liste restreinte en contiendra 12, et il n'est pas 
encore certain que ces 12 participeront 
effectivement, car des blessures ou d'autres 
changements sont toujours possibles. Jean Paul 
conseille à Léo de contacter Koen. 
Leo demande à Topsport d'aussi informer les 
clubs de la sélection de leurs joueurs. 

 
1 Enkel punt 3 - seulement point 3 
2 Enkel punten 1 & 2 – seulement points 1 & 2 
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1.3. De LIGD heeft een voorstel opgemaakt voor de 
PO later dit seizoen. De kalender houdt rekening 
met de afwezigheden van U19 meisjes die naar 
het EK gaan. De competitieleider adviseert 
positief. De PO-kalender wordt aanvaard. 

1.4. Denis merkt op dat de match Antwerp-Oudegem 
uitgesteld werd. Sommige Franstalige clubs 
hebben daar vragen bij omdat uitstel louter 
omwille van COVID op dit moment (gelet update 
regels na het laatste overlegcomité) niet meer 
kan.  Frank legt uit dat het hier gaat om een 
gewoon reglementair uitstel waarbij beide partijen 
een akkoord tot wedstrijdwijziging maakten. Covid 
wordt dus niet ingeroepen. 

. 
 
2      MNC (Frank Desmet) 
 
2.1. Dankzij het stilvallen van de wijzigingen door 

COVID is de situatie nu beheersbaar. Alle 
wedstrijden zullen kunnen ingeplant worden. 

2.2. Voor de barrages en het eindeseizoen wordt 
onderhandeld met verschillende zalen.  Perwez is 
al vastgelegd langs Waalse kant. In Vlaanderen 
zijn de zalen van Mechelen & Fixit in de running. 

 
2.3. Leo vraagt wat er gebeurt met de n° 9 van de 

LIGD als de kampioen van NAT1 niet wil stijgen. 
Guy repliceert dat de kampioen moet stijgen, zo 
niet wordt het team ter beschikking gesteld van 
de vleugel. De daler uit Liga Dames speelt een 
barragewedstrijd tegen de 2e van 1e Nationale 
Dames. Deze tweede is geen verplichte stijger. 
Winnaar van de barragewedstrijd gaat naar Liga. 

2.4. de MNC zal de taken oplijsten die vanaf volgend 
seizoen aan Stefan kunnen toevertrouwd worden. 
Stefan zal ook uitgenodigd worden op een 
vergadering van de MNC,  ter kennismaking. 
Frank zorgt voor de nodige vorming. 

2.5. de MNC werkt aan het annorama 2022-2023, 
zonder rekening te houden met LIGH noch LIGD, 
omdat we de Europese kalender nog niet kennen. 
Wel zal zowel LIGH als LIGD rekening moeten 
houden met de bekerwedstrijden, die nu in een 
weekend geplaatst zullen worden. Ploegen die op 
die weekends geen bekerwedstrijd hebben, 
kunnen dat weekend gebruiken om 
competitiewedstrijden te (ver)plaatsen. 
Beker van België wordt nog enkel gespeeld tussen 
ploegen uit NAT1 en LIGH of LIGD. 

2.6. Frank nodigt iedereen uit om voorstellen voor de 
aanpassing van het competitiereglement in te 
dienen, en dat voor eind februari. Hij heeft reeds 
een voorlopige lijst in zijn bezit. 

2.7. De raad bespreekt de wijze van markeren op de 
jeugdkampioenschappen.  Initieel denkt Frank aan 
het gebruik van het ‘verkorte wedstrijdblad’. Denis 
merkt op dat het gebruik van Volley Spike intussen 
ver ingeburgerd is, tot op het niveau PROMO van 

1.3. La LIGD a fait une proposition pour les PO plus 
tard dans la saison. Le calendrier tient compte de 
l'absence des filles U19 qui se rendront aux 
championnats européens. Le responsable de la 
compétition a donné un avis positif. Le calendrier 
des Play Offs est accepté. 

1.4. Denis note que le match Anvers-Oudegem a été 
reporté. Certains clubs francophones se posent 
des questions à ce sujet, car le report 
uniquement à cause du COVID n'est pas 
possible pour le moment (étant donné la mise à 
jour des règles après le dernier comité de 
concertation).  Frank explique qu'il s'agit d'un 
report régulier où les deux parties ont accepté de 
modifier le match. Le Covid n'est pas invoqué. 

 
2    MNC (Frank Desmet) 
 
2.1. Grâce à l'arrêt des reports de matchs dus au 

COVID, la situation est désormais gérable. Tous 
les matchs pourront être programmés. 

2.2. Pour les barrages et les phases finales de la 
saison, des négociations sont en cours avec 
plusieurs salles.  Perwez a déjà été fixé du côté 
wallon. En Flandre, les salles de Malines et de 
Fixit sont en lice. 

2.3. Leo demande ce qu'il advient du n°9 de la LIGD 
si le champion de NAT1 ne veut pas monter. Guy 
répond que le champion doit dans tous les cas 
monter, sinon l'équipe est mise à la disposition 
de l'aile. Le dernier de la Ligue Dames joue un 
match de barrage contre le 2e de la NAT 1 
Dames. Ce 2ème n'est pas obligé de monter. Le 
vainqueur du match de barrage ira à la LIGD. 

2.4  La MNC élabora une liste des tâches qui peuvent 
être confiées à Stefan à partir de la saison 
prochaine. Stefan sera également invité à une 
réunion de la MNC, afin de faire connaissance. 
Frank se chargera de la formation nécessaire. 

2.5. La MNC prépare actuellement le calendrier 2022-
2023, sans prendre en compte ni LIGH ni LIGD, 
car nous ne connaissons pas encore le 
calendrier européen. Toutefois, LIGH et LIGD 
devront tenir compte des matchs de la coupe, qui 
seront désormais placés en un week-end. Les 
équipes qui n'ont pas de match de coupe ces 
week-ends-là peuvent les utiliser pour 
(re)programmer des matchs de championnat. La 
Coupe de Belgique se joue dorénavant qu’avec 
des équipes de NAT1 et LIGH ou LIGD. 

2.6. Frank invite chacun à soumettre, d’ici la fin du 
mois de février, des propositions de modification 
du règlement de compétition. Il possède déjà une 
liste provisoire de propositions. 

2.7. Le Conseil discute de la manière de marquer lors 
des championnats des jeunes.  A priori, Frank 
envisageait d'utiliser la "feuille de match abrégée". 
Denis note que l'utilisation de VolleySpike est 
maintenant bien établie, et cela jusqu'au niveau 
PROMO de la FVWB. Frank se penchera sur la 
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FVWB. Frank zal dit bekijken, en indien mogelijk 
kan dat overgeschakeld worden op VolleySpike. 

 
2.8. De entréegelden voor de nationale jeugd-

kampioenschappen blijven ongewijzigd (6 euro) 
 
 
 
3      NSC (Arturo Di Giacomo) 
 
3.1. Na een gepersonaliseerde vorming door het 

VBRS legden drie SRs ( Kim TERSAGO, Thomas 
& Martin SCHMETS) met succes examens af 
(geschreven, oraal, talenkennis). Zij mogen vanaf 
volgend seizoen fluiten in NAT1. 

3.2. Op voordracht van FIVB-voorzitter Graca, maar 
tegen de zin van het CEV en Volley Belgium 
(omdat op deze wijze jonge talenten geblokkeerd 
worden in hun groeipad), wordt de leeftijdsgrens 
voor actieve scheidsrechters op 60 jaar gebracht. 

3.3. Voor enkele Belgische internationale 
scheidsrechters werd een promotie bekomen 

• Wim CAMBRE stijgt van B1 naar A (en mag 
nu VNL-matchen fluiten) 

• Marika BOULANGER stijgt van C naar B2 

• Koen LUTS blijft C 
Arturo zal een overzichtslijst van onze 
internationale SRs rondsturen naar de leden van 
de raad van bestuur, met hun graad 

3.4. Slechts een minderheid van SRs is bereid tot 
carpooling omwille van de risico’s inzake COVID. 
Hopelijk betert dat met het einde van COVID, 
zodat daar terug besparingen mogelijk worden. 

 
3.5. Jean Paul betreurt dat enkel Maaseik en 

Roeselare ten volle gebruik maken van het 
Challenge systeem. Dat bezorgt hen een 
competitief voordeel, omdat zij de enigen zijn die 
SR-beslissingen kunnen doen herzien. Aalst 
ontbeert de technici en een dedicated team die 
het systeem efficiënt moeten doen draaien, wat 
erg storend is voor het spelverloop en het 
publiek. Arturo is het daarmee eens. De NSC 
biedt dan wel haar hulp aan om SRs ter vormen 
tot videoref, maar dat is niet voldoende. Er zijn te 
weinig geschoolde ervaren vrijwilligers aanwezig 
om het systeem te bemannen.  

question, et si possible, le marquage pourra se 
faire en utilisant VolleySpike. 

2.8. Les droits d'entrée pour les championnats 
nationaux des jeunes restent inchangés (6 
euros). 

 
 
3 CNA  (Arturo Di Giacomo) 
 
3.1. Après une formation personnalisée par le VBRS, 

trois arbitres ( Kim TERSAGO, Thomas & Martin 
SCHMETS) ont réussi leurs examens (écrit, oral, 
langue). Ils sont autorisés à siffler en NAT1 à 
partir de la saison prochaine. 

3.2. À la suggestion du président de la FIVB, M. 
Graca, mais contre les souhaits de la CEV et de 
Volley Belgium (qui craignent que les jeunes 
talents sont bloqués dans leur évolution), la limite 
d'âge pour les arbitres actifs est portée à 60 ans. 

3.3. Pour certains arbitres internationaux belges, une 
promotion a été obtenue 

• Wim CAMBRE passe de B1 à A (il peut 
dorénavant arbitrer des matchs VNL) 

• Marika BOULANGER passe de C à B2 

• Koen LUTS reste C 
Arturo enverra aux membres du Conseil une vue 
d'ensemble de nos arbitres internationaux, avec 
leurs grades. 

3.4. Seule une minorité des arbitres est prête à faire du 
covoiturage, et cela en raison des risques liés au 
COVID.  Il faut espérer que la situation 
s'améliorera avec la fin du COVID, de sorte que 
des économies puissent à nouveau être réalisées. 

3.5. Jean Paul regrette que seuls Maaseik et 
Roeselare font pleinement usage du système 
Challenge. Cela leur donne un avantage 
compétitif, car ce sont les seuls à pouvoir réviser 
les décisions des arbitres. Aalst ne dispose pas 
des techniciens ni d'une équipe dédiée pour faire 
fonctionner le système efficacement, ce qui est 
très dérangeant pour le jeu et le public. Arturo est 
d'accord. La CNA propose son aide pour former 
les arbitres à l'arbitrage vidéo, mais cela ne suffit 
pas. Il manque de volontaires formés et 
expérimentés pour gérer le système.  
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RvB/CA 
  

 
1.    Financies 
 
1.1.  Claude zal op de RvB van maart de afsluiting van 

de rekeningen 2021 en het budget 2022 
presenteren.  

1.2. De club LVL blijft nog steeds achterwege met 
haar financiële en administratieve verplichtingen. 
Guy zal contact opnemen met Pieter. 

 
2.   VARIA 
 
 2.1.  Op 10 februari organiseerde VB en EML een 

TEAMS vergadering ter attentie van de ploegen 
uit NAT1, waarop de verschillen tussen deze 
reeks en de LIGH uitgelegd werden. Op 
Booischot na waren alle clubs uit NAT1 
aanwezig.  De clubs evalueerden de 
vergadering behoorlijk positief maar stellen zich 
vragen omtrent haalbaarheid. De presentatie 
die gegeven werd zal door Guy verspreid 
worden aan de leden van de RvB. 

2.2. Aansluitend aan deze meeting brachten 
Guibertin en Antwerp argumenten aan voor een 
directe overstap naar een liga met 10 teams 
(maw de niet in het reglement voorziene 
overstap van 2 ploegen uit NAT1 naar  de 
EML). De ligaclubs zijn voorstander van een 
gesloten competitie en pleiten in de richting van 
een periode van drie jaar zonder daler.  
Dat laatste is alvast niet gewenst door Volley 
Belgium. Het reglement voorziet elk jaar 
opnieuw een stijger naar -, en een daler uit de 
LIGH. Uitzonderingen waren nodig de 
afgelopen jaren omdat de Liga-reeks te weinig 
clubs telde. Naar de toekomst waarbij de Liga 
terug meerdere ploegen zal bevatten wordt er 
terug een daler voorzien. 

2.3.  Guy geeft feedback  bij een TEAMS vergadering 
tussen de EML, een afvaardiging van 
nederlandse topteams en NEVOBO. De 
Belgische en (vooral) Nederlands hoogste 
competities kampen met een groot onevenwicht 
tussen het niveau van de top 3 en de andere 
teams. De organisatie van een 
gemeenschappelijk tornooi (zeker geen BENE-
Liga) voor aanvang van het nieuwe seizoen wordt 
overwogen ‘om elkaar beter te leren kennen’. 

2.4.  Het Volley Belgium Bondsparket heeft beslist 
om over te gaan tot seponering van de op 
16/05/2019 ingediende administratieve 
vordering met betrekking tot de wedstrijd 
KNACK ROESELARE A - VC GREENYARD 
MAASEIK (EVL CF-5), d.d. 11/05/2019 
(Medical Joker Tomas Rousseaux).  De vraag 
van Volley Belgium aan de liga om komaf te 
maken met de (competitie vervalsende ) 
Medical Jokers wordt door de LIGH nog steeds 

 
1.    Finances 
 
1.1.  Claude présentera la clôture des comptes 2021 

et le budget 2022 lors du CA de mars.  
1.2. Le club LVL est toujours en retard par rapport à 

ses obligations financières et administratives. 
Guy contactera Pieter 
. 

 
2.   DIVERS 
 
2.1.  Le 10 février, VB et EML ont organisé une 

réunion TEAMS pour les équipes NAT1, où les 
différences entre cette série et la LIGH ont été 
expliquées. A l'exception de Booischot, tous les 
clubs de NAT1 étaient présents.  Les clubs ont 
évalué la réunion de manière très positive, mais 
se posent des questions sur la faisabilité. Guy 
distribuera aux membres du CA la présentation 
qui a été faite. 

 
2.2. Suite à cette réunion, Guibertin et Anvers ont 

présenté des arguments en faveur d'une 
évolution directe vers une ligue de 10 équipes 
(c'est-à-dire le transfert de 2 équipes de NAT1 
vers l'EML, ce qui n’est pas prévu dans le 
règlement). Les clubs de la ligue sont favorables 
à une compétition fermée et plaident en faveur 
d'une période de trois ans sans descendant.  
Ce dernier point n'est certainement pas souhaité 
par Volley Belgium. Le règlement prévoit chaque 
année un montant vers - et un descendant de la 
LIGH. Des exceptions ont été nécessaires ces 
dernières années cuand la LIGH comptait trop 
peu de clubs. À l'avenir, lorsque la LIGH 
comptera à nouveau plus d'équipes, il y aura à 
nouveau un descendant. 

2.3.  Guy fait rapport d'une réunion TEAMS entre 
l'EML, une délégation des meilleures équipes 
néerlandaises et NEVOBO. Les ligues 
supérieures belge et (surtout) néerlandaise sont 
aux prises avec un grand déséquilibre entre le 
niveau des 3 premiers et celui des autres 
équipes. L'organisation d'un tournoi commun 
(certainement pas de BENE-Ligue) avant le 
début de la nouvelle saison est envisagée 
comme un moyen de "mieux se connaître". 

2.4.  Le parquet fédéral de Volley Belgium a décidé 
de classer sans suite la réclamation 
administrative introduite le 16/05/2019 
concernant le match KNACK ROESELARE A - 
VC GREENYARD MAASEIK (EVL CF-5), en 
date du 11/05/2019 (Joker médical Tomas 
Rousseaux).  La demande de Volley Belgium à la 
ligue d’en finir avec les Medical Jokers (qui 
faussent la compétition) est toujours reportée par 



 

5 
 

voor zich uitgeschoven.  De beslissing zal dan 
door Volley Belgium moeten genomen worden.  

2.5.  De naam Daniel Van Daele prijkt nog steeds op 
de lijst gedelegeerden van Volley Belgium voor 
het PC 223 (plaatsvervangend lid).  Volley 
Belgium heeft nog steeds twee gedelegeerden 
op deze lijst : één positie werd gedelegeerd aan 
de EML (Dirk Specenier). De plaatsvervangende 
functie werd toegewezen aan Daniel Van Daele.  
Wie neemt de plaats in, wetende dat bij Volley 
Belgium elk lid van de RvB, met uitzondering van 
Guy en Claude,  weldra einde mandaat is 
(tweede kwartaal 2022)?  

2.6. Guy verwondert zich over de deelname van 
Frédérick Vandenbemden aan deze RvB, daar 
deze geen deel meer uitmaakt van de RvB van 
het FVWB en dus niet langer kan bijdragen aan 
de input vanuit de vleugel enerzijds en 
anderzijds vertaling van het VB-beleid naar zijn 
vleugel. Paul voegt daaraan toe dat hetzelfde 
geldt voor Daniël Van Daele. Guy repliceert dat 
dit niet klopt : Daniel geeft volmacht aan een 
FVWB-bestuurder waardoor deze stem nog 
steeds aan FVWB behoort. In kader van het 
aanblijven van Frédéric wordt dit beschouwd 
als een individueel lid van de raad van bestuur 
van een federatie. Wat op zich niet de 
bedoeling is van een federatiewerking. Guy zal 
dit opnemen met Dominique.  

2.7.  Denis doet navraag naar de uitnodigingen aan 
de FVWB voor de Finales van de Beker van 
België. Deze zouden volgens Guy intussen 
vertrokken zijn. Guy vraagt na bij de 
verantwoordelijke collega’s van Volley 
Vlaanderen. 

 
Volgende vergadering  
 
De volgende RvB : donderdag 17/03 om 19u30 op het 
EVC 
 

la LIGH.  La décision devra être prise par Volley 
Belgium.  

 
2.5.  Le nom de Daniel Van Daele figure toujours sur 

la liste des délégués de Volley Belgium pour le 
PC 223 (membre suppléant).  Volley Belgium a 
encore deux délégués sur cette liste : un poste a 
été délégué à l'EML (Dirk Specenier). Le poste 
de suppléant a été attribué à Daniel Van Daele.  
Qui le remplace, vue que tous les membres du 
Conseil d'Administration de Volley Belgium, à 
l'exception de Guy et Claude, arriveront bientôt 
au terme de leur mandat (deuxième trimestre 
2022) ?  

2.6. Guy s'étonne de la participation de Frédérick 
Vandenbemden à ce CA, car il ne fait plus 
partie du CA de la FVWB et ne peut donc plus 
apporter les points venant de l'aile, d'une part, 
ni aider dans la traduction de la politique VB 
dans son aile, d'autre part. Paul ajoute qu'il en 
va de même pour Daniël Van Daele. Guy 
répond que ce n'est pas tout à fait exact : 
Daniel donne une procuration à un 
administrateur de la FVWB de sorte que ce 
vote appartient toujours à la FVWB. Dans le 
contexte du maintien de Frédéric, il est 
considéré comme un membre individuel du 
conseil d'administration d'une fédération. Ce 
qui, en soi, n'est pas l'intention d'une 
fédération. Guy va en discuter avec Dominique.  

2.7.  Denis se renseigne sur les invitations à la FVWB 
pour les finales de la Coupe de Belgique. Selon 
Guy, ces invitations sont déjà parties. Guy 
demande aux collègues responsables de Volley 
Vlaanderen. 

 
 
Prochaine réunion 
 
Le prochain CA : jeudi 17/03 à 19h30 à l’EVC 
 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 
 
 


